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Főbb gyakorlati tevékenységeim bemutatása: 

A gyakorlat során egy vízlaborban dolgoztam, ahol egy nagyon izgalmas projekten 
vehettem részt. Az adatok rendezése és átláthatóvá tétele mellett különféle szempontok 
alapján kellett őket besorolni, majd vizualizálni. Az adatvizualizációk készítése során sok 
új módszert és technikát tanultam meg, amelyek biztosan hasznomra lesznek a jövőben. 
Az egész projekt alatt három francia diákkal dolgoztam együtt, akik nagyon barátságosak 
és segítőkészek voltak. Kéthetente tartottunk megbeszéléseket, ahol átbeszéltük az 
eddig elért eredményeket és a következő lépéseket. 

Januárban érkeztem, szóval az első, ami feltűnt, hogy szinte egész nap sötét volt. Ez elég 
furcsa volt, hiszen a nap csak pár órára bújt elő, és gyorsan vissza is tért az éjszaka. Aztán 
ahogy közeledett a nyár, egyre több fényt kaptunk. Júniusban már szinte egész nap 
világos volt, és a madarak már hajnalban elkezdtek csiripelni, ami néha nehézzé tette az 
alvást, de azért érdekes élmény volt megtapasztalni ezt a kontrasztot. 

A szakmai rész mellett rengeteg új embert ismerhettem meg. Ellátogattunk Iisalmiba is, 
ahol részt vettünk egy húsvéti játékban. Itt találkoztunk helyi finnekkel és ottani külföldi 
diákokkal is. Emellett összefutottunk egy másik magyar diákkal is, aki egy másik magyar 
egyetemről érkezett Erasmusra. Jó volt megosztani egymással a tapasztalatainkat és 
élményeinket. 

Külön öröm volt, hogy találkozhattam azokkal az emberekkel is, akiket a tavalyi Erasmus 
program során ismertem meg. Tavaly nyáron már találkoztunk, és most is sikerült újra 
összefutni velük. Az egyikük ugyanide jött gyakorlatra, és vele együtt is dolgozhattam, 
ami szuper élmény volt. A másik barátunk pedig jelentkezett az egyetemre, és 
augusztusban érkezik majd, amit már nagyon várunk. 

Összességében a finnországi gyakorlat életem egyik legjobb élménye volt. Bár most nem 
láttuk a sarki fényt, remélem, legközelebb majd sikerül! Az Erasmus programot 
mindenkinek csak ajánlani tudom, hiszen rengeteget lehet tanulni és tapasztalni általa, 
nemcsak szakmailag, hanem emberileg is. Életre szóló barátságokat kötöttem, és sok új 
ismeretet szereztem, amiért nagyon hálás vagyok. 



Amit viszont mindenképpen javasolnék, ha ki szeretne valaki jönni, hogy mindenképpen 
érdemes a használt boltokat átnézni ha szeretnél valamit, és a többi diákot megkérdezni, 
mert nagyon sok mindent árulnak a csoportokban. 

Lakással kapcsolatos dolgokról meg bármikor kérdezhetsz bárkit, az egyetemen nagyon 
sok segítőkész emberrel találkoztam, akik nagyon szívesen segítettek bármi bajom volt. 

Szóval tényleg csak azt tudom mondani, hogy vágj bele bátran, nem fogod megbánni! 

  

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolót! :D 

  

 





 


